
ZWIĄZEK ZAWODOWY PRACOWNIKÓW 
WARSZTATOWYCH 

ZARZĄD KRAJOWY 

Poufne, proNimv łzie wrivieszać y gahlokzeh 

PROTOKÓŁ nr 03/2008 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 5 czerwca 2008 r 

Plan posiedzenia 
1. Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Sprawy finansowe ZK ZZPW oraz propozycje wyjścia z obecnego 

impasu, 
4. Omówienie spraw organizacyjnych - przygotowanie planu posiedzenia 

ZK w dniu 5 czerwca 2008 r., 
5. Wolne wnioski, dyskusja, 
6. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzięli: 

1. Waldemar Ziobro, przewodniczący ZK ZZPW 
2. Marek Jaskulski 
3. Jacek Labiga 
4. Marek Kaczmarczyk 
5. Józef Labuda 
6. Maria Watras 
7 Maciej Michalczonek 
8. Zenon Chylicki 
9 Stanisław Kastrau 

Krajową Komisję Rewizyjną reprezentował: Zenobiusz Jamiołkowski, przew. 

Ad.!. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich 
członków Prezydium oraz przedstawiciela Komisji Rewizyjnej dokonał 
otwarcia posiedzenia w tym składzie. 

Ad.2. Następnie Waldemar Ziobro przedstawił plan posiedzenia, który został 
zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 

Ad.3. W tym punkcie Waldemar Ziobro przedstawił sytuację finansową ZK 
ZZPW, która jego zdaniem jest bardzo zła. Następnie szczegółowo omówiono 
przyczyny takiej sytuacji oraz zaproponowano działania jej uregulowania Po 
tym rozgorzała burzliwa dyskusja, do której w szczególności odnieśli się: 



--- Marek Kaczmarczyk poruszył sprawę nie rozliczania delegacji 
związkowych. 

--- Józef Labuda zaproponował aby nie kupować mundurów dla pocztu 
sztandarowego, gdyż nas na to nie stać. Ponadto zaproponował, aby ograniczyć 
listę osób biorących udział w posiedzeniach ZK. 

--- Jacek Labiga zadał pytanie — czy my jesteśmy ZZ podejmującym Uchwały 
a więc i je realizującymi, czy nie?; czy nie kupując mundurów mamy 
wyglądać przy sztandarze jak „tleje" ? Ponadto stwierdził, że skoro szukamy 
oszczędności to po co Józef Labuda przyjeżdżał do Warszawy na spotkanie, 
jeśli nie musiał? 

--- Waldemar Ziobro: musimy zastanowić się nad rozwiązaniem tego 
problemu, aby do tego więcej nie dochodziło. Po omówieniu tych spraw 
przewodniczący stwierdził, że w pierwszej kolejności dokonywane będą 
opłaty tylko najpilniejsze i bieżące. 

Ad.4. W tym punkcie omówiono sprawy organizacyjne oraz ustalono plan 
posiedzenia Zarządu Krajowego w dniu 5 czerwca 2008 r.. 

Ad.5. Nie złożono nowych wniosków. 

Ad.6. Po wyczerpaniu wszystkich punktow planu, posiedzenie Prezydium 
zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził: 

Stanisław Kastrau 

Warszawa, dnia 5 czerwca 2008 roku 
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